

تعزير التغيير  
Powering change



## الدعوة الرسمية للمشاركة Official Invitation Letter

## HEALTH EXPO IRAQ

تحت رعاية وزارة الصحة في جمهورية العراق  
تقيم وزارة الصحة المعرض والمؤتمر الدولي السنوي للصحة  
للفترة 18 - 21 أيلول 2024 وعلى أرض معرض بغداد الدولي - الدورة الرابعة

يسرنا دعوة الدول والشركات الأجنبية والعربية وشركائنا العراقية والمكاتب والمصانع الوطنية للمشاركة في الدورة الرابعة لمعرض هيلث اكسبو لتقديم الدعم للنظام الصحي في العراق من خلال تأسيس الشراكات الفعالة والتعاون بين مؤسسات الحكومة والقطاع الخاص كما وأن المعرض يمثل منصة لتوسيع الفرص الإستثمارية للشركات الأجنبية وزيادة حجم التعاون مع المنظمات العالمية، والاستعانة بالخبرات الأجنبية عالية الكفاءة؛ للتعرف على التطورات الحاصلة في القطاع الصحي، مع السعي وبذل كل الجهود لمواكبتها.

أن الفترة القادمة ستشهد تطورا ملحوظا في الرعاية الصحية وحسب التوجه الحكومي الذي شكل الحجر الأساس الحقيقي لقطاع الرعاية الصحية، لا سيما مع اعتماد نظام جديد لإدارة المستشفيات الحديثة والكبيرة وفق لمبدأ الشراكة بين القطاعين العام والخاص وتطبيق قانون الضمان الصحي بما يتماشى مع خارطة الطريق الطموحة التي أعدتها الحكومة العراقية.

Under the Patronage of the Ministry of Health - Republic of Iraq

The Ministry of Health (MOH) intends to organise the Annual International Health Expo Iraq and REACH Conference in the period of September 18 - 21, 2024 at Baghdad International Fair - 4th edition. We are pleased to invite companies from foreign and Arab countries, and national factories, Dealers and distributors to participate in the fourth edition of the Health Expo Iraq to provide support to the health system in Iraq by establishing effective partnerships and cooperation between government institutions and the private sector.

The exhibition also represents a platform for expanding investment opportunities for foreign companies and fostering cooperation with international organizations, and seeking highly qualified foreign expertise; To learn about developments in the sector, while striving and making every effort to keep pace with them.

The coming period will witness a remarkable development in health care, in accordance with the government's direction, in which the government's approach formed the true foundation of the health care sector, especially with the activation of a new system for managing modern and large hospitals in accordance with the principle of partnership between the public and private sectors, and the implementation of health insurance law, in line with the ambitious road map. prepared by the Iraqi government.

Dr. Salēh Mahdi Al-Hasnawi  
Minister of Health  
2024/5/23

WWW.HEALTHEXPOIRAQ.IQ

اللجنة المنظمة



مجموعة شركات أرض الأعمال لتنظيم الأحداث الدولية  
BUSINESS GROUNDS GROUP - FOR INTERNATIONAL EXHIBITIONS

Info@healthexpoiraq.iq  
+ 964 772 168 5956  
+ 964 783 069 4193